2024年度小一入学统一派位选校名单

46

Choice of Schools List for Central Allocation (Primary One Admission 2024)

					•		
选校 编号	学 校 名 称	授课 时间	学校 类别	资助 类别	宗教	**暂定统一 派位学额	学校地址 (电话号码)
Choice	Name of School	Session	School	Finance	Religion	Provisional	School Address (Telephone Number)
Code			Type	Type		Number of	
						Places for Central	
						Allocation	
4601	佛教慈敬学校 (S)(P)	全日	男女	资助	佛教	50	九龙九龙湾启礼道12号 (2759 7722)
	Buddhist Chi King Primary School	whole-day	co-ed	aided	Buddhism		12 Kai Lai Road, Kowloon Bay, Kln
4602	迦密梁省德学校 (S)(P)(#5)	全日	男女	资助	基督教	62	九龙观塘顺安村第二校舍 (2345 8063)
	Carmel Leung Sing Tak School	whole-day	co-ed	aided	Protestantism/		Estate School No. 2, Shun On Estate, Kwun Tong,
					Christianity		Kln
4603	佐敦谷圣若瑟天主教小学 (S)(P)	全日	男女	资助	天主教	39	九龙观塘彩霞道 8 0 号 (2305 0061)
	Jordan Valley St Joseph's Catholic Primary	whole-day	co-ed	aided	Catholicism		80 Choi Ha Road, Kwun Tong, Kln
	School						
4604	浸信宣道会吕明才小学 (S)(P)	全日	男女	资助	基督教	57	九龙观塘彩霞道78号 (27547024)
	CB Lui Ming Choi Primary School	whole-day	co-ed	aided	Protestantism/		78 Choi Ha Road, Kwun Tong, Kln
					Christianity		
4605	坪石天主教小学 (S) (P) (#6)	全日	男女	资助	天主教	77	九龙观塘坪石村第一校舍 (2321 2988)
	Ping Shek Estate Catholic Primary School	whole-day	co-ed	aided	Catholicism		Estate School No. 1, Ping Shek Estate, Kwun Tong,
							Kln
4606	天主教柏德学校 (S)(P)	全日	男女	资助	天主教	63	九龙九龙湾宏照道 6 号 (2799 3003)
	Bishop Paschang Catholic School	whole-day	co-ed	aided	Catholicism		6 Wang Chiu Road, Kowloon Bay, Kln
4607	圣公会九龙湾基乐小学 (S)(P)	全日	男女	资助	基督教	64	九龙九龙湾启仁街 6 号 (2796 9393)
	SKH Kowloon Bay Kei Lok Primary School	whole-day	co-ed	aided	Protestantism/		6 Kai Yan Street, Kowloon Bay, Kln
		-			Christianity		•
4608	九龙湾圣若翰天主教小学 (S)(P)	全日	男女	资助	天主教	54	九龙观塘启业道 2 3 号 (2343 2311)
	Kowloon Bay St John The Baptist Catholic	whole-day	co-ed	aided	Catholicism		23 Kai Yip Road, Kwun Tong, Kln
	Primary School	·					_
4609	香港道教联合会云泉学校 (S)(P)(#7)	全日	男女	资助	道教	62	九龙牛头角上邨(安善道) (2757 0854)
	Hong Kong Taoist Association Wun Tsuen	whole-day	co-ed	aided	Taoism		On Shin Road, Upper Ngau Tau Kok Estate, Kln
	School						

家长在填写「选择学校表格」时,可于甲部填写香港任何官立或资助小学;而在乙部则必须填写住址所属学校网的「统一派位选校名单」内的学校。 When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

备注 Remarks

** 此栏显示按各学校的暂定开办小一班级数目,计算自行分配学位阶段后的剩余学额;该数目属暂定性质,会因应统一派位阶段的实际需求而调整。另一方面,学校最终开办小一班级的数目亦须根据既定准则视乎实际需要而定。

This column shows the number of remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.

- S 学校实施小班教学,基本每班派位名额为25人。若在统一派位阶段有实际的需要,学校每班或需加派学生。小班教学着眼教学策略,涉及教学带动的分组法,学校实施小班教学会按学习目标和学生需要订定教学组的大小和数目,每班派位人数不应也不须和教学组的大小划上等号。
 - The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.
- P 该校具备有部分可供肢体伤残学生使用的设施,有关详情请直接向学校查询。
 - The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.
- #5 该校已获分配位于观塘安达臣道发展区(地盘 KT2a)拟建之小学校舍,拟建校舍的实际完工日期须视乎不同因素,包括建筑工程进度等。有关详情请直接向学校查询。
 - The school has been allocated the proposed primary school premises at Site KT2a, Development at Anderson Road, Kwun Tong. The actual completion date of the proposed school premises is subject to various factors including the progress of the construction works, etc. For details, please contact the school direct.
- #6 该校原获分配位于观塘观塘道 61 号的空置校舍作重置之用,然而由于技术困难,修复工程未能开展。教育局现正与该校积极探讨重置学校的其他可行方案,以配合学校的教与学长远发展需要。
 - The school was originally allocated a vacant school premises at 61 Kwun Tong Road, Kwun Tong for reprovisioning. However, the relevant renovation works could not commence due to technical difficulties. The Education Bureau is actively exploring with the school other feasible reprovisioning options to meet the school's long-term needs for teaching and learning development.
- #7 该校已获分配位于安达臣道发展区(地盘 KT2c) 拟建之小学校舍, 拟建校舍属观塘区的第 46 小一学校网, 暂时预计于 2024 年第二季竣工, 但实际完工日期须视乎不同因素, 包括建筑工程进度等。有关详情请直接向学校查询。
 - The school has been allocated the proposed primary school premises at Site KT2c, Development at Anderson Road, Kwun Tong. The proposed school premises is in the POA School Net 46 of the Kwun Tong District and is expected for completion in the second quarter of 2024 tentatively. Yet, the actual completion date of the proposed school premises is subject to various factors including the progress of construction works, etc. For details, please contact the school direct.